

http://www.LFYongChuang.com | 中文 http://www.YoungChancePack.com | English

Access To Factory - Young Chance Pack 实体工厂 - 专业包装方案解决商

——廊坊永创包装机械有限公司——

Business Promotion and Packaging Win the Leading Role of Brand Marketing Promotion and Packaging Win the Leading Role

> 商业推广和产品包装为品牌营销推广的主导作用 而产品包装则是重中之重

LangFang YongChuang Packaging Machinery Co.,Ltd





膜包机 | 装箱机 | 码垛机 |

Professional Manufacture of

Shrink Wrapper | Carton Packer | Palletizer | Conveyor System

★ 生产基地:河北省邢台市高开区兴达大街荣泰科技孵化园



工厂简介

廊坊永创包装机械有限公司(以下简称"廊坊永创")是一家专门从事饮品、调味品、食用油等后道整线包装设备的高新技术企业(GR201713000541),集研发、制造、销售、服务于一体,一直致力于满足提供不同客户需求的包装方案。公司目前共拥有两个生产基地,分别座落于京津冀一体化的固安和邢台的工业园区,陆运、海运及空运区位优势明显。

"廊坊永创"重视研发和工程质量反馈,拥有一批高素质、年轻化、富有协作和创造精神的研发、生产及服务团队。多年来,一直致力于面向多种包装形式的饮品食品进行技术整合,包装形式包括:金属罐、玻璃瓶、塑料瓶容器以及软包装。尤其对于PET,我们拥有多种可同时满足您的可靠性和灵活性需求以及环境和利润需求的解决方案。"廊坊永创"秉承"诚信为本、客户至上"的经营理念,力求向市场提供"满足生产需要,优于客户需求"的解决方案及相关服务。

近年来,多条24000BPH、18000BPH、15000BPH、12000BPH纯净水线、18000BPH热灌装饮料线、15000BPH乳酸菌线等多条交钥匙工程的顺利实施,验证了"廊坊永创"在整线工程方面的实力。单机方面,"廊坊永创"形成了以热收缩膜包装机(膜包机)、纸箱包装机、码垛机及输送系统为主的四大产品系列,涵盖低速、中速、高速等三十多种产品类型,成功的为各类饮品、调味品、食用油、制药及化工等行业提供了完整的后道包装解决方案,成为包装行业比较具有竞争力的品牌之一。

廊坊永创, 愿和您一起创您所想、包装未来!

Factory Introduction

Langfang Yongchuang Packaging Machinery Co., Ltd. (referred to as "Young Chance Pack") is a high-tech enterprise (GR201713000541) specializing in beverage, condiment, edible oil and other packaging equipment. It integrates R&D, manufacturing, marketing and service, and has been committed to providing packaging solutions for different customer needs. At present, the company has two production bases, which are located in Gu'an and Xingtai Industrial Park of Beijing Tianjin Hebei integration Area. The location advantages of land transportation, sea transportation and air transportation are obvious.

Young Chance Pack attaches great importance to R&D and engineering quality feedback, and has a group of high-quality, young, collaborative and creative R&D, production and service teams. Over the years, we have been committed to the integration of technology for a variety of packaging forms of drinks and food, including metal cans, glass bottles, plastic bottle containers and flexible packaging. Especially for PET Bottles, we have a variety of solutions that can meet your reliability and flexibility needs as well as your environmental and profit needs at the same time.

In recent years, Young Chance Pack devoted to manufacture Shrink Wrapping Machine, Carton Packing Machine, Palletizer and Conveyor System with more cost-effective performance. Meanwhile, Young Chance Pack also succeed with several turnkey projects, such as 24000BPH, 18000BPH, 15000BPH, 12000BPH drinking water line, 18000BPH hot filling beverage line, 15000BPH lactic acid bacteria line. Young Chance Pack successfully provided packaging solutions for many kinds of drinks, condiments, edible oil, pharmaceutical and chemical industries, and become one of the most competitive brands at home and abroad.











02.

纸箱包装机 | Carton Packer

- 纸箱裹包机 | Carton Wrapper
- 纸箱开箱机 | Carton Erecter
- 纸箱装箱机 | Carton Packer
- 纸箱封箱机 | Carton Sealer



03.

码垛机 | Palletizer

立柱式 | Column Palletizer 框架式 | Frame Palletizer 机器人 | Robot Palletizer



设备种类



批量生产 Mass Production

Equiment Category







车间操作掠影 **Workshop Moments**

框架加工 Frame Processing

设备质检 **Quality Control**



专业包装方案解决商













Integrated













售后服务保障 After Sales Service

1 Service Requirement

2 Analysis

3 Item Closed

4 Onsite Service

5 Online Service

6 Database Update





★ 总部基地:河北省廊坊市固安县工业园南区通达道

★生产基地:河北省邢台市高开区兴达大街荣泰科技孵化园

第上时间服务

FIRST TIME SERVICE



Young Chance Pack Always at Your Side

感谢观看

Thanks for Watching

廊坊永创,伴您成长



地址/Address:河北省廊坊市固安县工业园南区通达道(总部基地)

河北省邢台市高开区兴达大街荣泰科技孵化园 (生产基地)

0086 316 8010612 / 8010613

0086 316 5925091

网址/Website: http://www.LFYongChuang.com (中文)

http://www.YoungChancePack.com (English)

廊坊永创包装机械有限公司

LangFang YongChuang Packaging Machinery Co.,Ltd

